

# Referat: Bestyrelsesmøde

Virksomhed:	HORNBÆK GOLFKLUB
CVR. Nr.:	20825936
Lokation:	HBGK
Dato (CET):	21-10-2024
Tidspunkt (CET):	17.00 - 19.00
Deltog:	<b>Bestyrelsesmedlemmer:</b> Christel Andreasen Jensen, Claus Stenholt, Karsten Glahn, Mette Visnek, Mie Madsen, Morten Søgaard, Ole Christensen
Deltog ikke:	
Referent:	Peter Juul Hansen (pjh@hbgk.dk)
Publiseret af:	Peter Juul Hansen (pjh@hbgk.dk)
Publiseret:	11-11-2024 12:26

---

## Punk 1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

### Referat:

Referatet blev godkendt

## **Punkt 2. Formanden har ordet.**

### **Referat:**

Formanden har haft møde med DGI omkring forløbet med visionsseminaret, som ikke blev gennemført som planlagt grundet udfordringer fra DGI side.

DGI vil sammen med Morten Toft Hansen udarbejde en ny frivilligstrategi, som skal hjælpe med at både fastholde og tiltrække nye frivillige i klubben. Mette Visnek vil også være deltager i dette projekt.

Formanden har været i kontakt med DGU, som han syntes burde have været fysisk til stede til åbningen af vores indendørscenter. Formanden og DGU har således haft en dialog om dette.

---

## **Punkt 3. Spørgsmål til ledelsesrapport**

### **Referat:**

Ingen yderligere spørgsmål til ledelsesrapporten.

---

## **Punkt 4. Gennemgang af økonomi og nøgletal**

### **Referat:**

Bestyrelsen besluttede, at der skal kigges på greenfee priser for det kommende år. Der udarbejdes en samlet oversigt over, hvad greenfee priserne er i vores nærrområde og på den baggrund vil bestyrelsen se på, hvad vores priser skal være.

Morten Søgaard, klubmanager og Søren (Greenkeeperchef) vil sammen kigge på banebudgettet for det kommende år og se, hvilke omkostningsbesparelser der kan findes for at få et budget, som lever op til de krav som bestyrelsen har fastsat.

Klubmanager og kasserer fremlagde budgettet med de forudsætninger der var givet i forhold til overskud og behovet for likviditet, så vi kan betale vores af på vores gæld samt afdrag.

---

## Punkt 5. Drøftelse af indkomne medlemshenvendelser

### Referat:

Bestyrelsen gennemgik de indkomne medlemshenvendelser og klubmanager sørger for tilbagemelding til de berørte medlemmer.

---

## Punkt 6 - Medlemsforslag til Generalforsamlingen

### Referat:

Bestyrelsen har modtaget 2 medlemsforslag som ønskes behandlet på den kommende generalforsamling.

Formanden har været i kontakt med begge medlemmer og deres respektive forslag vil være i indkaldelsen til GF, når denne sendes ud.

---

## Punkt 7. Senest nyt fra udvalg

### Referat:

**Baneudvalget** er færdig med årets opgaver og de to nye greens er etableret og teestederne er ligeledes etableret.

Der er muligheder for, at vi har fornuftige greens til den nye sæson på hul 9 og 14.

Der er stort set ikke noget vækstlag i de greens der nu er lagt om og der er en risiko for, at flere greens har samme udfordring.

Formanden vil gerne have, at referaterne fra møderne i Baneudvalget kan lægges ud på hjemmesiden. **Morten vil sikre dette fremadrettet**

Klubmanager og Greenkeeperchef vil i samarbejde sikre bedre skiltning ved arbejde på banen i fremtiden.

### **SIM NORTH**

Åbning er gennemført

Vi monitorer om der er meget svind på salg af sodavand etc, da køleskab stå let tilgængeligt i loungeområdet.

Der skal laves en måtte udenfor på et tidspunkt, så vi slipper for alt for meget grus indenfor.

En vejledning til, hvordan man kan købe sodavand, laves i sekretariatet.

Der er fra sekretariatets side lavet en folder der nu ligger på alle bordene, som kan vejlede i brugen af simulatoren.

### **Shop:**

Vi reducerer antallet af leverandører til den kommende sæson

Mindre tøj indkøb fra færre producenter

Indkøbsvolumen vil derfor blive noget reduceret i forhold til foregående år.

Der vil være nye gulve i Proshoppen til den kommende sæson, da Eskilds Tæpper har givet os en unik mulighed for dette.

### **Begynderudvalget**

Morten Toft har indkaldt repræsentanter fra de forskellige udvalg samt udvalgte frivillige for at sammen med dem, lægge retningen for det frivillige arbejde i 2025.

### **Turneringsudvalget**

Møde om 14 dage.

Baneudvalget har et ønske, at vi bruger de nye teesteder til åbningsturneringen.

Hans Peder Breinholt (formand for turneringsudvalget) skal blot orienteres om de turneringer der afholdes i SIM NORTH

### **Elite & Junior**

Junior er startet indendørstræning hver 14 dag.

Elite har en træningstid hver måned, hvor de har alle bokse.

### **Bygning::**

Bygningen er færdig og der udarbejdes nu mangelliste, hvor disse vil blive udbedret indenfor kort tid.

Claus spørger til hvem der holder fokus på vores andre bygninger?

Formanden fortæller at Mie og han har en opgave med at få delegeret dette til de korrekte ressourcer.

### **Bistro 19**

Der er afholdt møder med Matteo i forhold til 2025, sæsonen som han vender tilbage til. De næste 5 måneder vil han være i Italien og puste ud. Matteo vil fra den kommende sæson tage et større ansvar i at sikre, at vores avance på mad øges betragteligt. Der vil være hyppige opfølgning på dette i sæsonen 2025 for at sikre et tilfredsstillende resultat samlet set for Bistro 19

---

## **Punkt 8. Næste møde.**

### **Referat:**

13. november

---

## **Punkt 9. Evt.**

### **Referat:**

Claus Stenholt vil gerne drøfte vores regler omkring greenfee gæster i weekenden for den kommende sæson.

Bestyrelsen afholder Julefrokost den 13/10 på Ewaldsgården for personalet

---